
VERSLAG LEDENVERGADERING VRIENDEN VAN AMELISWEERD zaterdag 19 november 2022 
 
Aanwezig: 
Jos Kloppenborg (voorzitter VvA), Tieneke de Groot (secr.; verslag), Gerrit Kuiper 
(penningmeester), AnnA Adrichem (bestuurslid), Liesbeth Paardekooper (bestuurslid); Emma van 
den Dool, Hilbrand de Bruijn, Ingrid Schröder, Jan Morren, Marcel Hospers, Marije Rensen, 
(leden).  
Als gast: Cor en Albi van Angelen, Marijke Donkersloot. 
 
Afgemeld: 
Antoinette Verburg, Rob Huibers, Jan Korff de Gidts. 
 
 
1.Opening 
In de afgelopen jaren is er geen ledenvergadering geweest, de vereniging acteerde vooral als een 
stichting. Twee jaar geleden is het bestuur van samenstelling veranderd. Sinds die tijd zijn er wel 
twee inspiratiebijeenkomsten geweest, maar het is nu hoog tijd voor een reguliere 
ledenbijeenkomst! 
Het bestuur en de rest van de aanwezigen stellen zich voor. 
 
2. Ingekomen stukken en mededelingen 
Er zijn drie afmeldingen van leden binnen gekomen. Plus de verklaring van de kascommissie die 
straks aan de orde komt. 
 
3. Financieel verslag 
Gerrit en AnnA lichten het financiële overzicht toe. De inkomsten zijn fors meer dan de uitgaven, 
er komen regelmatig giften en donaties binnen. Let wel: de herdruk van het boek over de 
landgoederen is pas begin 2022 betaald. De vereniging staat er financieel goed voor waardoor we 
af en toe een donatie kunnen doen voor de juridische bijstand ivm het beroep tegen de 
verbreding van de A27.  
 
4. Kascommissie 
De kascommissie, bestaande uit Jan Morren en Lars Tempelman, is zeer content over de 
overzichtelijkheid van de financien. De kascommissie adviseert de ledenvergadering het bestuur 
décharge te verlenen, ofwel goedkeuring te verlenen voor het gevoerde financiële beleid. De 
ledenvergadering stemt hiermee in. 
 
5. Jaarverslag 2021 
We lichten de meeste onderwerpen in het jaarverslag kort toe: het versturen van nieuwsbrieven, 
het verzorgen van het onderwerp ‘natuurwaarde van de landgoederen’ tijdens een online avond 
van Amelisweerd Niet Geasfalteerd, de ontvangst langs de Kromme Rijn van de Klimaatmars en de 
uitleg daar over de verbredingsgevolgen.  
 
Wat langer staan we stil bij de herdruk van het boek van Bea Groen. Inmiddels zitten we over het 
‘break even’-punt heen, de onkosten zijn er dus uit, het boek over de landgoederen verkoopt 
goed. Ter plekke zetten we Jan Morren en Cor van Angelen in het zonnetje. Jan heeft zich hard 
ingezet voor deze herdruk en beiden bezorgen regelmatig boeken per fiets naar boekwinkels en 
andere bestellers. Waarvoor onze dank plus een groentepakket van Amelis’hof).   
 



Het opzetten van een Infopunt wordt nader toegelicht door Liesbeth en AnnA. Dit project is het 
resultaat van twee Inspiratiebijeenkomsten (2019 en 2020) waarin wensen van ca 50 deelnemers 
zijn opgehaald. Ondanks de vele bezoekers op de landgoederen is er geen centraal punt waar 
mensen meer over de natuur- en cultuurhistorische waarden aan de weet kunnen komen. Dit 
wordt als een groot gemis ervaren. Bedenk ook dat kennis over de waarden het draagvlak voor 
bescherming kan vergroten. 
De Vrienden hebben daarom een project opgesteld voor een digitaal en fysiek Infopunt, en voor 
verdiepende informatie via een excursie- en lezingenprogramma en podcasts. Het is een 
samenwerking geworden met de coördinator landgoederen, de bosbaas, de Veldkeuken en BRNK 
(Cees van den Brink van de website Amelisweerd.com waarop zoveel mogelijk activiteiten bekend 
gemaakt worden).  
Er is de afgelopen week een subsidieaanvraag de deur uitgedaan door SOESA (Stichting Onderzoek 
en Educatie Stad en Amelisweerd), die de financiën zal beheren voor dit project. Vanuit de 
Vrienden is AnnA degene die als vrijwilligster de coördinatie op zich heeft genomen. Er zitten 
sowieso veel vrijwilligersuren in dit project, maar voor overige uren, materialen en andere 
onderdelen is geld nodig. 
Enkele leden melden nog diverse fondsen en wijzen op het Vogelnest met wie samengewerkt kan 
worden als het om activiteiten met kinderen gaat. 
 
Jos licht de huidige stand van zaken toe rond de verbredingsplannen Ring Utrecht. Het wachten is 
nu op de uitspraak van de Raad van State inzake het project VIA15 (verbinding tussen A12 en A15 
bij Arnhem (Knooppunt Liemers o.a.) waar ook het ‘geitenpaadje’ rond de stikstofproblemen 
speelt. Gezien vorige uitspraken moet momenteel de stikstofuitstoot tijdens de bouw 
meegenomen worden in het totale plaatje, iets wat tot nu toe zelden wordt gedaan. Als de 
uitspraak negatief uitvalt voor Rijkswaterstaat heeft dit vertragende gevolgen voor de Ring 
Utrecht; er moet dan weer een nieuw Tracébesluit opgesteld worden. 
Het lijkt er op dat het vooral de stikstofopgave is die de overheid parten gaat spelen, naast de 
toenemende kosten (ruim 1,5 miljard inmiddels). Het is nu de vraag hoe de overheid op een 
chique manier het project Ring Utrecht kan terugtrekken en kan ombuigen naar de alternatieven 
die er (wel al!) zijn. 
 
6. Afscheid bestuurslid 
Liesbeth Paardekooper heeft bijna vier jaar in het bestuur gezeten. Naar ieders volle 
tevredenheid, maar ze wil toch liever met creatieve projecten bezig zijn. Heel jammer voor de 
anderen dat ze weggaat, maar ook begrijpelijk. We nemen ter plekke afscheid en overhandigen 
een cadeau namens de vereniging. Het bestuur heeft al eerder bij haar vertrek stil gestaan. 
 
7. Rondvraag 
Ingrid: vraagt zich af of er contact is met Stichting Bloeyendael. Er zijn officieuze contacten, maar 
geen officiële. 
Jan M: in vervolg daarop is het misschien ook goed om contact te leggen met Stichting 
Wilhelminapark. 
Jos: wijst op het platform BuurtNatuur 030 waarbij ieder groen burgerinitiatief zich kan aansluiten. 
 
Na de bijeenkomst gaf Peter-Jan Keizer een interessante lezing over de paddenstoelen op de 
landgoederen. Peter Jan gaf zowel een algemene inleiding over wat paddenstoelen eigenlijk zijn, 
in welke groepen je ze kunt indelen (afhankelijk van hoe ze aan hun voedsel komen) en welke 
diversiteit aan soorten en vormen je zoal kunt tegenkomen, ook langs de lanen, in het bos en in de 
Helweide van Amelisweerd. 


